
 

Treść zapytania radnych: Macieja Górskiego i Michała Prószyńskiego 
w sprawie budowy Muzeum Bitwy Warszawskiej 

W nawiązaniu do wystąpienia Pana Marszałka Adama Struzika na obchodach 99 rocznicy Bitwy 
Warszawskiej 15 sierpnia w Radzyminie oraz podpisania listu intencyjnego z burmistrzem 
Krzysztofem Chacińskim w spawie budowy Muzeum Bitwy Warszawskiej zwracam się z prośbą o 
wskazanie terminu realizacji tego przedsięwzięcia oraz przewidywanych kosztów z tym  
związanych. Jednocześnie proszę o udzielenie informacji, czy budowa ww. muzeum była 
rozważana w latach wcześniejszych. Krótki okres czasu, jaki pozostał do 100 rocznicy bitwy może 
budzić wątpliwości, czy starczy czasu na wykonanie niezbędnych prac.  


